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Rada Miejska w Augustowie 
 

 

 

PROTOKÓŁ Nr LI/22 

z obrad LI sesji Rady Miejskiej w Augustowie, które odbyły się w sali konferencyjnej 

Urzędu Miejskiego w Augustowie 

w dniu 3 sierpnia 2022 r. 
 

W posiedzeniu wzięło udział 17 radnych, co stanowi o prawomocności obrad. 

/lista obecności w załączeniu /zał. nr 1/. 

Obecni: 

1. Emilian Al-Khameri 

2. Sylwia Bielawska 

3. Mirosław Chudecki 

4. Leszek Stanisław Cieślik 

5. Tomasz Dobkowski 

6. Alicja Dobrowolska 

7. Marcin Kleczkowski 

8. Tomasz Miklas 

9. Dariusz Ostapowicz 

10. Katarzyna Raczkowska 

11. Jolanta Oneta Roszkowska 

12. Adam Sieńko 

13. Mieczysław Szczerbakow 

14. Marek Sznejder 

15. Magdalena Śleszyńska 

16. Krystyna Wilczewska 

17. Mirosław Zawadzki 

Ponadto w obradach udział wzięli: 

- Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa, 

- Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza, 

- Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza, 

- Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta, 

- Pan Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta, 

- Pani Barbara Lutyńska – Radca Prawny, 

- Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego w Augustowie, 

- Prezesi miejskich spółek, 

- Dziennikarze, 

- Goście i mieszkańcy. 

 

 

 

 

Obrady rozpoczęto 3 sierpnia 2022 o godz. 14:00, 

a zakończono o godz. 16:11 tego samego dnia. 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) zmiany Uchwały Nr LIII/519/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia  

21 września 2018 r. w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli, 

b) określenia szczegółowych zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska 

kierownicze  oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych niektórych nauczycieli w szkołach i przedszkolach 

prowadzonych przez Gminę Miasto Augustów, 

c) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Miasto Augustów, w roku szkolnym 

2022/2023, 

d) ustalenia planu sieci i granic obwodów publicznych szkół podstawowych, prowadzonych 

przez Gminę Miasto Augustów, 

e) przyjęcia Programu polityki zdrowotnej w zakresie profilaktyki zakażeń wirusem 

brodawczaka ludzkiego (HPV) w Gminie Miasto Augustów, 

f) udzielenia upoważnienia do prowadzenia postępowań w sprawach dotyczących wypłaty 

świadczenia pieniężnego z tytułu zapewnienia zakwaterowania i wyżywienia obywatelom 

Ukrainy przebywającym na terenie Miasta Augustowa, 

g) Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa 

dla terenów położonych w rejonie części ulicy 3 Maja, zwanego „Dom Turka”. 

3. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. pkt 1  

Otwarcie obrad. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego otwarciu obrad /0:07/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła LI sesję Rady 

Miejskiej w Augustowie. Powitała Państwa Radnych, Panów Burmistrzów, pracowników 

Urzędu Miejskiego, gości, media. Poinformowała, że sesja została zwołana na wniosek 

Burmistrza Miasta Augustowa na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2022 r. poz. 559, 1005 i 1079). Porządek obrad /zał. nr 2/ 

wraz z wnioskiem Burmistrza Miasta Augustowa /zał. nr 3/ otrzymali Państwo Radni 

w systemie eSesja. Udzieliła głosu Panu Mirosławowi Karolczukowi - Burmistrzowi Miasta 

Augustowa /0:07/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta wniósł o wprowadzenie do porządku obrad, 

w punkcie 2a, projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie 

bezprzetargowym umowy dzierżawy na okres 20 lat /zał. nr 4/ /1:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła prawomocność 

obrad. Poinformowała, że po sprawdzeniu listy obecności w obradach sesji bierze udział 

16 radnych. Poinformowała również, że obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie 

Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w inny  sposób zwyczajowo 

przyjęty. Następnie udzieliła głosu Panu Radnemu Adamowi Sieńko, który zgłasza Wniosek 

Formalny /1:48/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko zwrócił się z prośbą do wnioskodawcy dzisiejszej sesji 

Pana Mirosława Karolczuka - Burmistrza Miasta Augustowa o wyrażenie zgody 
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na wprowadzenie zmiany w porządku obrad polegającej na ujęciu w programie informacji 

dotyczącej przygotowania do nadchodzącego sezonu grzewczego Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Energetyki Cieplnej „Giga” sp. z o.o. w Augustowie /2:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Panu 

Burmistrzowi /3:26/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta poinformował, że ww. informacja zostanie 

uwzględniona w porządku obrad następnej sesji Rady Miejskiej /3:51/. 

 

/Głos z sali /4:27/.  

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta nie wyraził zgody na wprowadzenie 

ww. punktu do porządku obrad dzisiejszej sesji /4:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Pani Radnej 

Sylwii Bielawskiej /4:31/. 

 

Pani Radna Sylwia Bielawska zwróciła się z prośbą do Pana Mirosława Karolczuka - 

Burmistrza Miasta o wyrażenie zgody na wprowadzenie zmiany w porządku obrad polegającej 

na ujęciu w porządku obrad projektu uchwały w sprawie ochrony drzew wzdłuż ulicy 

Kościelnej w Augustowie /zał. nr 5/ /4:41/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Panu 

Burmistrzowi /4:54/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta poinformował, iż ze względu na wagę sprawy 

wyraża zgodę na wprowadzenie do porządku obrad, w punkcie 2i, ww. projektu uchwały /4:56/. 

 

/Głos z sali /5:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Panu Radnemu 

Tomaszowi Miklasowi, który zgłasza Wniosek Formalny /5:10/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski poinformował, że poprosił Pana Radnego Tomasza Miklasa 

o wciśnięcie przycisku „Wniosek Formalny”, ponieważ ma problem z aplikacją eSesja. 

Zwrócił się z wnioskiem do Pana Mirosława Karolczuka - Burmistrza Miasta o wycofanie 

propozycji dotyczącej dzierżawy na okres 20 lat, gdyż jest to ważna sprawa, która wymaga 

omówienia na posiedzeniu Komisji. Zwrócił się z wnioskiem do Pani Radnej Sylwii 

Bielawskiej, aby rozszerzyła wniosek o ul. Studzieniczną, na której wycięto bardzo dużo drzew 

/5:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:39/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski doprecyzował swoją wypowiedź, aby wniosek został 

rozszerzony o inne ulice, na których wycięto drzewa lub planowane są wycinki /6:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała Panią Radną Sylwię 

Bielawską, czy bierze pod uwagę sugestie Pana Radnego Marcina Kleczkowskiego /6:53/. 
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Pani Radna Sylwia Bielawska zwróciła uwagę, że ul. Kościelna jest ulicą powiatową. 

Poprosiła Biuro Obsługi Rady, aby projekt uchwały został przesłany Państwu Radnym na maila 

/7:25/. 

 

/Głos z sali /7:36/. 

 

Pani Radna Sylwia Bielawska /7:37/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie 

wniosek Burmistrza Miasta Augustowa o wprowadzenie do porządku obrad, w punkcie 2a, 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy 

dzierżawy na okres 20 lat. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie głosu w systemie eSesja 

/7:40/. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosku Burmistrza Miasta Augustowa o wprowadzenie do porządku obrad, w punkcie 2a, 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy 

dzierżawy na okres 20 lat. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, 

Alicja Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

PRZECIW (2) 

Adam Sieńko, Marek Sznejder 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas 

NIEOBECNI (5) 

Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka, Aleksandra Maria 

Sigillewska, Magdalena Śleszyńska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Rada Miejska  

11 głosami za, przy 2 głosach przeciwnych i przy 3 głosach wstrzymujących się wprowadziła 

do porządku obrad projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie 

bezprzetargowym umowy dzierżawy na okres 20 lat. Poddała pod głosowanie wniosek Grupy 

Radnych o wprowadzenie do porządku obrad, w punkcie 2i, projektu uchwały w sprawie 

ochrony drzew wzdłuż ulicy Kościelnej w Augustowie. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie 

głosu w systemie eSesja /8:44/. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosku Grupy Radnych o wprowadzenie do porządku obrad, w punkcie 2i, projektu uchwały 

w sprawie ochrony drzew wzdłuż ulicy Kościelnej w Augustowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
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Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, 

Alicja Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Adam Sieńko, 

Marek Sznejder 

NIEOBECNI (5) 

Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka, Aleksandra Maria 

Sigillewska, Magdalena Śleszyńska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Rada Miejska  

11 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 5 głosach wstrzymujących się 

wprowadziła do porządku obrad projekt uchwały w sprawie ochrony drzew wzdłuż ulicy 

Kościelnej w Augustowie /9:58/. 

 

Ad. pkt 2a  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie 

bezprzetargowym umowy dzierżawy na okres 20 lat. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy na okres 20 lat 

/10:34/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy na okres 20 lat. Poprosiła o zabranie 

głosu w tej sprawie Pana Mirosława Karolczuka – Burmistrza Miasta Augustowa /10:34/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta wyjaśnił, że projekt uchwały dotyczy budynku 

po byłym Gimnazjum nr 2 i możliwości przekazania tego budynku w formie dzierżawy 

na okres 20 lat. Obecnie budynek jest wykorzystany w niewielkim zakresie. Miasto ponosi 

koszty użytkowania tej nieruchomości. Budynek jest częścią aktywności społecznych, 

kulturalnych mieszkańców dzielnicy i nadszedł czas, aby miał swojego gospodarza. 

Propozycja, którą przedstawia Państwu Radnym, jest poparta wolą, wnioskiem Społecznego 

Towarzystwa Oświatowego Samodzielnego Koła Terenowego nr 14 w Augustowie /10:55/.  

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu uchwały. Udzieliła głosu Panu Radnemu Marcinowi Kleczkowskiemu /12:33/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /12:44/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /14:00/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /15:39/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /17:53/. 

 



S t r o n a  | 6 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /17:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /18:33/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /18:38/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /19:24/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /19:25/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /19:28/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /19:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /20:51/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /21:09/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /23:29/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /23:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /23:46/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /24:04/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /24:25/. 

 

/Głosy z sali /24:54/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /25:46/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /26:35/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /26:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /28:33/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /28:38/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /28:51/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /28:56/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /32:31/. 

 

Prezes Samodzielnego Koła Terenowego nr 14 Społecznego Towarzystwa Oświatowego 

w Augustowie zwrócił się z prośbą o wyrażenie zgody na przeniesienie Szkoły Społecznej 

mieszczącej się w budynku przy ul. Zarzecze 17a do budynku przy ul. Nowomiejskiej 41 

/32:45/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /35:57/. 

 

Pan Radny Mirosław Chudecki /36:04/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /37:28/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /37:31/. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy na okres 20 lat. Poprosiła Państwa Radnych 

o oddane głosu w systemie eSesja /39:39/. 

 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy 

dzierżawy na okres 20 lat.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, 

Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka, Aleksandra Maria 

Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LI/512/22 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy 

dzierżawy na okres 20 lat została podjęta /40:24/. 

/Uchwała Nr LI/512/22 – stanowi załącznik nr 6 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 2b  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LIII/519/18 Rady 

Miejskiej w Augustowie z dnia 21 września 2018 r. w sprawie ustalenia regulaminu 

wynagradzania nauczycieli. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr LIII/519/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 21 września 2018 r. w sprawie 

ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli /40:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

Nr LIII/519/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 21 września 2018 r. w sprawie ustalenia 

regulaminu wynagradzania nauczycieli. Poprosiła o zabranie głosu w tej sprawie Pana Filipa 

Jerzego Chodkiewicza – Zastępcę Burmistrza /40:33/. 
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępcę Burmistrza wyjaśnił, że projekt uchwały zawiera 

propozycję dotyczącą uzyskania możliwości podniesienia wynagrodzeń dyrektorom, 

wicedyrektorom szkół i przedszkoli, osobom zarządzającym placówkami oświatowymi 

/41:01/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /41:30/. 

 

Pani Anita Szostak – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu poinformowała, 

że  do kompetencji rady gminy należy ustalenie regulaminu wynagradzania nauczycieli. 

Państwu Radnym została przedstawiona propozycja zmiany regulaminu w zakresie wysokości 

dodatków dotyczących dyrektorów i wicedyrektorów, kadry menadżerskiej w szkołach 

i przedszkolach. W związku z nowymi zadaniami nakładanymi na dyrektorów 

i wicedyrektorów oraz stale zmieniającym się prawem oświatowym proponuje się wzrost 

dodatków funkcyjnych /41:34/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu uchwały. Zgłoszeń nie było i Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LIII/519/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 

21 września 2018 r. w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli. Poprosiła 

Państwa Radnych o oddanie głosu w systemie eSesja /42:54/.  

 

Głosowano w sprawie: zmiany Uchwały Nr LIII/519/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 

21 września 2018 r. w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, 

Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, 

Mirosław Zawadzki 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka, Aleksandra Maria 

Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LI/513/22 w sprawie zmiany Uchwały Nr LIII/519/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 

21 września 2018 r. w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli została podjęta 

/43:29/. 

/Uchwała Nr LI/513/22 – stanowi załącznik nr 7 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 2c  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad udzielania 

i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, 

którym powierzono stanowiska kierownicze oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
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godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych niektórych nauczycieli 

w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Miasto Augustów. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie 

określenia szczegółowych zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze oraz 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych 

i opiekuńczych niektórych nauczycieli w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę 

Miasto Augustów /43:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie określenia 

szczegółowych zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze oraz tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych 

niektórych nauczycieli w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Miasto 

Augustów. Poprosiła o zabranie głosu w tej sprawie Pana Filipa Jerzego Chodkiewicza – 

Zastępcę Burmistrza /43:36/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza omówił ww. projekt uchwały. 

Propozycja zawiera zapisy dotyczące wprowadzenia wymiaru 22 godzin nauczycielom 

pedagogom specjalnym. Poprosił o przedstawienie szczegółów w tym zakresie 

Panią Anitę Szostak – Kierownika Wydziału Edukacji i Sportu /44:17/.  

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /44:45/. 

 

Pani Anita Szostak – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu poinformowała, że regulacja 

zawarta w projekcie uchwały uwzględnia zmiany w prawie, które wejdą w życie od 1 września 2022 r. 

We wszystkich jednostkach oświatowych, szkołach i przedszkolach pojawia się stanowisko 

pedagoga specjalnego, któremu proponuje się ustalenie pensum w wymiarze 22 godzin 

tygodniowo /44:48/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu uchwały. Udzieliła głosu Pani Radnej Magdalenie Śleszyńskiej /46:12/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /46:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /46:40/. 

 

Pani Anita Szostak – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /46:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /47:51/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /47:56/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /48:48/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /48:56/. 
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Więcej głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad 

udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze oraz tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych 

niektórych nauczycieli w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Miasto 

Augustów. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie głosu w systemie eSesja /49:24/. 

 

Głosowano w sprawie: określenia szczegółowych zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono 

stanowiska kierownicze oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych niektórych nauczycieli w szkołach 

i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Miasto Augustów.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, 

Alicja Dobrowolska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, 

Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, 

Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

BRAK GŁOSU (1) 

Leszek Stanisław Cieślik 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka, Aleksandra Maria 

Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwala 

Nr LI/514/22 w sprawie określenia szczegółowych zasad udzielania i rozmiaru obniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono 

stanowiska kierownicze oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych niektórych nauczycieli w szkołach 

i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Miasto Augustów została podjęta /50:31/. 

/Uchwała Nr LI/514/22 – stanowi załącznik nr 8 do protokołu/. 
 

Ad. pkt 2d  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa 

w Gminie Miasto Augustów, w roku szkolnym 2022/2023. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie 

określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Miasto Augustów, w roku szkolnym 

2022/2023 /50:38/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny 

jednostki paliwa w Gminie Miasto Augustów, w roku szkolnym 2022/2023. Poprosiła 

o zabranie głosu w tej sprawie Pana Filipa Jerzego Chodkiewicza – Zastępcę Burmistrza 

/50:43/. 
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza omówił ww. projekt uchwały. 

Wyjaśnił, że projekt uchwały dotyczy ustalenia stawki, według jakiej gmina finansuje rodzicom 

ponoszone przez nich koszty dowożenia dzieci i młodzieży niepełnosprawnej do szkół 

i przedszkoli. Stawki są ustalone na podstawie średniej ceny paliw na stacjach na dzień 25 lipca 

2022 r. /50:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu uchwały. Zgłoszeń nie było i Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Miasto Augustów, 

w roku szkolnym 2022/2023. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie głosu w systemie eSesja 

/51:31/. 

 

Głosowano w sprawie: określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Miasto Augustów, 

w roku szkolnym 2022/2023.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, 

Alicja Dobrowolska, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, 

Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

BRAK GŁOSU (2) 

Leszek Stanisław Cieślik, Marcin Kleczkowski 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka, Aleksandra Maria 

Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LI/515/22 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Miasto Augustów, 

w roku szkolnym 2022/2023 została podjęta /52:11/. 

/Uchwała Nr LI/515/22 – stanowi załącznik nr 9 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 2e  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci i granic obwodów 

publicznych szkół podstawowych, prowadzonych przez Gminę Miasto Augustów. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie 

ustalenia planu sieci i granic obwodów publicznych szkół podstawowych, prowadzonych 

przez Gminę Miasto Augustów /52:18/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci 

i granic obwodów publicznych szkół podstawowych, prowadzonych przez Gminę Miasto 

Augustów. Poprosiła o zabranie głosu w tej sprawie Pana Filipa Jerzego Chodkiewicza – 

Zastępcę Burmistrza /52:17/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza wyjaśnił, że w związku z podjęciem 

przez Radę Miejską na ostatniej sesji uchwały w sprawie nadania drodze wewnętrznej nazwy 
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Aleja Ofiar Obławy Augustowskiej, zachodzi konieczność zmiany Uchwały Nr XI/129/19 

z dnia 27 czerwca 2019 r. w sprawie planu sieci i granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych, prowadzonych przez Gminę Miasto Augustów poprzez dodanie  Alei Ofiar 

Obławy Augustowskiej do obwodu szkolnego /52:37/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu uchwały. Zgłoszeń nie było i Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie ustalenia planu sieci i granic obwodów publicznych szkół podstawowych, 

prowadzonych przez Gminę Miasto Augustów. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie głosu 

w systemie eSesja /53:26/. 

 

Głosowano w sprawie: ustalenia planu sieci i granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych, prowadzonych przez Gminę Miasto Augustów.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, 

Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, 

Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Kleczkowski 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka, Aleksandra Maria 

Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LI/516/22 w sprawie ustalenia planu sieci i granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych, prowadzonych przez Gminę Miasto Augustów została podjęta /53:55/. 

/Uchwała Nr LI/516/22 – stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/. 

 

Ad. pkt 2f  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu polityki zdrowotnej 

w zakresie profilaktyki zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV) w Gminie 

Miasto Augustów. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie 

przyjęcia Programu polityki zdrowotnej w zakresie profilaktyki zakażeń wirusem brodawczaka 

ludzkiego (HPV) w Gminie Miasto Augustów /54:11/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu 

polityki zdrowotnej w zakresie profilaktyki zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV) 

w Gminie Miasto Augustów. Poprosiła o zabranie głosu w tej sprawie Pana Filipa Jerzego 

Chodkiewicza – Zastępcę Burmistrza /54:11/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza wyjaśnił, że projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia Programu polityki zdrowotnej w zakresie profilaktyki zakażeń wirusem brodawczaka 
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ludzkiego (HPV) w Gminie Miasto Augustów jest wynikiem realizacji Augustowskiego 

Budżetu Obywatelskiego. Projekt zakłada objęcie programem szczepień przeciw HPV 

dziewczynek, natomiast pojawiła się uwaga, że program powinien dotyczyć dziewcząt 

i chłopców. Poprosił o zabranie głosu w tej sprawie Panią Katarzynę Raczkowską – 

Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej /54:37/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Pani Katarzynie 

Raczkowskiej - Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej, która zgłasza Wniosek Formalny 

/55:49/. 

 

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, 

że Programu polityki zdrowotnej w zakresie profilaktyki zakażeń wirusem brodawczaka 

ludzkiego (HPV) skupia się na dziewczynkach w wieku 9-14 lat, natomiast szczepienia przeciw 

HPV są zalecane również chłopcom. Wniosła o  wprowadzenie zmiany zapisów 

w programie polegającej na tym, aby w każdym punkcie, gdzie grupą docelową są dziewczynki 

w wieku 9-14 lat, ująć również chłopców  w tym samym wieku /56:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /56:36/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza poinformował, że program wymaga 

naniesienia odpowiednich poprawek w jego treści. Poprosił o 20 minut przerwy /56:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /57:48/. 

 

/Głosy z sali /57:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /57:53/. 

 

Pani Barbara Lutyńska – Radca Prawny /58:13/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła piętnastominutową 

przerwę w obradach /58:29/. 

 

Przerwa /58:43 – 1:17:18/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie.  

Poddała pod głosowanie Wniosek Formalny Pani Radnej Katarzyny Raczkowskiej /1:17:19/. 

 

Głosowano w sprawie: Wniosku Formalnego Pani Radnej Katarzyny Raczkowskiej 

o wprowadzenie poprawki w projekcie uchwały polegającej na tym, aby w ramach 

programu polityki zdrowotnej objąć szczepieniem przeciw HPV dzieci i młodzież w przedziale 

wiekowym 9-14 lat.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 
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Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, 

Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

BRAK GŁOSU (1) 

Magdalena Śleszyńska 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka, Aleksandra Maria 

Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek został 

przyjęty. Poinformowała, że w czasie przerwy zostały naniesione poprawki w załączniku 

do projektu uchwały i obecnie projekt zakłada objęcie programem szczepień przeciw HPV 

dzieci i młodzieży w wieku 9-14 lat. Poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia Programu polityki zdrowotnej w zakresie profilaktyki zakażeń wirusem brodawczaka 

ludzkiego (HPV) w Gminie Miasto Augustów /1:19:50/. 

 

Głosowano w sprawie: przyjęcia Programu polityki zdrowotnej w zakresie profilaktyki 

zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV) w Gminie Miasto Augustów.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, 

Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

BRAK GŁOSU (1) 

Magdalena Śleszyńska 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka, Aleksandra Maria 

Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LI/517/22 w sprawie przyjęcia Programu polityki zdrowotnej w zakresie profilaktyki 

zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV) w Gminie Miasto Augustów została podjęta 

/1:20:58/. 

/Uchwała Nr LI/517/22 – stanowi załącznik nr 11 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 2g  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia do prowadzenia 

postępowań w sprawach dotyczących wypłaty świadczenia pieniężnego z tytułu 

zapewnienia zakwaterowania i wyżywienia obywatelom Ukrainy przebywającym 

na terenie Miasta Augustowa. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie 

udzielenia upoważnienia do prowadzenia postępowań w sprawach dotyczących wypłaty 

świadczenia pieniężnego z tytułu zapewnienia zakwaterowania i wyżywienia obywatelom 

Ukrainy przebywającym na terenie Miasta Augustowa /1:21:08/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie udzielenia 

upoważnienia do prowadzenia postępowań w sprawach dotyczących wypłaty świadczenia 

pieniężnego z tytułu zapewnienia zakwaterowania i wyżywienia obywatelom Ukrainy 

przebywającym na terenie Miasta Augustowa. Poprosiła o zabranie głosu w tej sprawie 

Pana Filipa Jerzego Chodkiewicza – Zastępcę Burmistrza /1:21:08/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza  wyjaśnił, że projekt uchwały dotyczy 

wypłat wsparcia imigrantom, uchodźcom z Ukrainy. Zgodnie z rozporządzeniem Rady 

Ministrów sytuacja wymaga upoważnienia Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

do prowadzenia tych postępowań. Poprosił Pana Michała Kotarskiego – Kierownika Wydziału 

Spraw Społecznych i Administracyjnych o szczegółowe omówienie projektu uchwały 

/1:21:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:22:10/. 

 

Pan Michał Kotarski – Kierownik Wydziału Spraw Społecznych i Administracyjnych 

poinformował, że w związku ze zmianą rozporządzenia Rady Ministrów istnieje możliwość 

przedłużenia okresu wypłat świadczeń do kolejnych 120 dni dla osób przyjmujących 

uchodźców z Ukrainy do mieszkań prywatnych. W związku z powyższym jesteśmy 

zobligowani do upoważnienia Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

do wydawania decyzji o przyznaniu świadczenia z tytułu zakwaterowania i wyżywienia 

uchodźców w domach prywatnych /1:22:13/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  zapytała, czy są pytania 

do projektu uchwały. Zgłoszeń nie było i Pani Przewodnicząca poddała ww. projekt uchwały 

pod głosowanie. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie głosu w systemie eSesja /1:22:46/. 

 

Głosowano w sprawie: udzielenia upoważnienia do prowadzenia postępowań w sprawach 

dotyczących wypłaty świadczenia pieniężnego z tytułu zapewnienia zakwaterowania 

i wyżywienia obywatelom Ukrainy przebywającym na terenie Miasta Augustowa.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, 

Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska, Mirosław Zawadzki 

BRAK GŁOSU (1) 

Magdalena Śleszyńska 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka, Aleksandra Maria 

Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LI/517/22 w sprawie udzielenia upoważnienia do prowadzenia postępowań w sprawach 
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dotyczących wypłaty świadczenia pieniężnego z tytułu zapewnienia zakwaterowania 

i wyżywienia obywatelom Ukrainy przebywającym na terenie Miasta Augustowa została 

podjęta /1:23:24/. 

/Uchwała Nr LI/517/22 – stanowi załącznik nr 12 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 2h  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części miasta Augustowa dla terenów położonych w rejonie części ulicy 

3 Maja, zwanego „Dom Turka”. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie 

Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa dla terenów 

położonych w rejonie części ulicy 3 Maja, zwanego „Dom Turka” /1:23:29/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie Miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa dla terenów położonych w rejonie 

części ulicy 3 Maja, zwanego „Dom Turka”. Poprosiła o zabranie głosu Pana Dariusza 

Ostapowicza – Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej i przedstawienie opinii Komisji. 

 

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej poinformował, 

że Komisja Uzdrowiskowa Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 7 czerwca 

2022 r. zapoznała się z projektem Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

miasta Augustowa dla terenów położonych w rejonie części ulicy 3 Maja, zwanego „Dom 

Turka”. Po analizie przedstawionego dokumentu, Komisja projekt Miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa dla terenów położonych w rejonie 

części ulicy 3 Maja, zwanego „Dom Turka” zaopiniowała pozytywnie 9 głosami za, przy braku 

głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /1:24:01/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu  

Pana Mirosława Karolczuka – Burmistrza Miasta /1:24:39/. 

 

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta zaprezentował ww. projekt uchwały /1:24:45/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu. Udzieliła głosu Panu Radnemu Marcinowi Kleczkowskiemu /1:26:36/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:26:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:27:28/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:27:49/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:27:57/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:28:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:29:48/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:29:54/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:31:09/. 

 

/Radni/1:31:17/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:31:50/. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady 

Miejskiej poinformowała, że przyjęcie uchwały będzie składało się z dwóch głosowań.   

Pierwsze głosowanie - nad stwierdzeniem nienaruszenia przez  Miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa dla terenów położonych w rejonie 

części ulicy 3 Maja, zwanego „Dom Turka” ustaleń Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Augustowa. Drugie głosowanie - nad podjęciem 

uchwały w sprawie Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 

Augustowa dla terenów położonych w rejonie części ulicy 3 Maja, zwanego „Dom Turka”. 

Poprosiła Państwa Radnych o oddanie głosu w sprawie stwierdzenia nienaruszenia – przez 

Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa dla terenów 

położonych w rejonie części ulicy 3 Maja, zwany "Dom Turka” – ustaleń Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Augustowa /1:32:08/. 

 

Głosowano w sprawie: stwierdzenia nienaruszenia – przez Miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego części miasta Augustowa dla terenów położonych w rejonie części ulicy 3 Maja, 

zwany "Dom Turka” – ustaleń Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta Augustowa.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, 

Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, 

Mirosław Zawadzki 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka, Aleksandra Maria 

Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, 

że Rada Miejska 17 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów 

wstrzymujących się stwierdziła nienaruszenie – przez Miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego części miasta Augustowa dla terenów położonych w rejonie części ulicy 3 Maja, 

zwany "Dom Turka” – ustaleń Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta Augustowa. Poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa dla terenów 

położonych w rejonie części ulicy 3 Maja, zwanego „Dom Turka”. Poprosiła Państwa Radnych 

o oddanie swojego głosu w systemie eSesja /1:33:51/. 

 

Głosowano w sprawie: Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 

Augustowa dla terenów położonych w rejonie części ulicy 3 Maja, zwanego „Dom Turka”.  



S t r o n a  | 18 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Tomasz Dobkowski, Alicja Dobrowolska, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, 

Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, 

Mirosław Zawadzki 

NIEOBECNI (4) 

Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka, Aleksandra Maria 

Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LI/519/22 w sprawie Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 

Augustowa dla terenów położonych w rejonie części ulicy 3 Maja, zwanego „Dom Turka” 

została podjęta /1:34:40/. 

/Uchwala Nr LI/519/22 – stanowi załącznik nr 12 do protokołu/. 

 

Ad.pkt 2i 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ochrony drzew wzdłuż ulicy Kościelnej. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie ochrony 

drzew wzdłuż ulicy Kościelnej /1:34:58/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie ochrony drzew wzdłuż 

ulicy Kościelnej w Augustowie. Przypomniała, że projekt uchwały został wprowadzony 

do porządku obrad dzisiejszej sesji na wniosek Grupy Radnych. Projekt uchwały został 

dostarczony Państwu Radnym. Zapytała, czy są pytania do projektu. Udzieliła głosu 

Panu Radnemu Marcinowi Kleczkowskiemu /1:34:58/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:35:29/. 

 

/Radni /1:38:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:38:41/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:38:41/. 

 

/Radni/1:39:51/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:40:53/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:40:58/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:43:07/. 
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Pani Radna Magdalena Śleszyńska /1:43:13/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:45:06/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:45:11/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:50:01/. 

 

Pani Radna Krystyna Wilczewska /1:50:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:50:55/. 

 

Pan Radny  Tomasz Miklas /1:50:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:52:50/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:52:56/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:55:24/. 

 

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /1:55:29/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:59:21/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /1:59:25/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:00:54/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /2:01:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:01:23/. 

 

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /2:01:44/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:02:13/. 

 

Pan Radny Mirosław Chudecki /2:02:20/. 

 

/Radni/2:02:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:02:32/. 

 

Pan Radny Mirosław Chudecki /2:02:55/. 

 

/Radni/2:03:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:03:46/. 

 

Pan Radny Mirosław Chudecki /2:03:46/. 
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Pan Radny Tomasz Miklas /2:04:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:04:17/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /2:04:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:04:22/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /2:04:25/. 

 

/Radny/2:04:29/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:04:34/. 

 

/Radni/2:05:08/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /2:05:29/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:05:30/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /2:05:37/. 

 

/Radni/2:05:58/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:06:01/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /2:06:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:06:03/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /2:06:13/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie ochrony drzew wzdłuż ulicy Kościelnej. Poprosiła Państwa Radnych 

o oddanie głosu w systemie eSesja /2:07:42/. 

 

Głosowano w sprawie:  ochrony drzew wzdłuż ulicy Kościelnej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Tomasz Dobkowski, 

Alicja Dobrowolska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Leszek Stanisław Cieślik, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 

BRAK GŁOSU (3) 

Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Adam Sieńko 
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NIEOBECNI (4) 

Rafał Harasim, Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka, Aleksandra Maria 

Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LI/520/22 w sprawie ochrony drzew wzdłuż ulicy Kościelnej w Augustowie została podjęta 

/2:08:31/. 

/Uchwała Nr LI/520/22 – stanowi załącznik nr 13 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 3  

Zamknięcie obrad. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego zamknięciu obrad /2:08:41/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej po wyczerpaniu porządku 

obrad zamknęła LI sesję Rady Miejskiej w Augustowie /2:08:41/. 

 

 

 

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Augustowie 

 

        Alicja Dobrowolska 

  

 

Przygotował(a): Beata Filipow 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 

Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk na płycie CD stanowi załącznik do protokołu. 


